### 美时榮获 GREENGUARD 室内空气质量认证

### Lamex accredited **GREENGUARD** Certification

提升室内空气质量 悉心呵护您健康 Our committed care to healthier interiors



# 什么是 GREENGUARD 室內空气质量认证?

经过 GREENGUARD 认证的产品必需通过超过10,000多种筛选过的化学物品进行化学混合物质暴露的风险评估。同时,产品必需通过360多种化学物质排放的标准进行检测和研究,能有效计算出释放于空气中的毒性值及总化学物排放程度。使用 GREENGUARD认证的产品能降低室内空气污染,协助创造更健康的室内环境。

## What is GREENGUARD Certification?

GREENGUARD certified products are screened against 10,000+ chemicals to assess exposure to complex chemical mixtures. It evaluates emissions characteristics of more than 360 individual chemicals including toxicity thresholds and the total level of chemicals emitted. The use of GREENGUARD certified products reduce indoor air pollution while aiding in the creation of healthier indoor environment.

降低室内空气污染及化学物质暴露的风险 Reduce the risk of indoor air pollution and chemical exposure





符合世界最严格化学物排放标准 Meet the World's Stringent **Chemical Emissions Standards** 

高品质办公家具保证及符合国際化学物质排放标准: BIFMA x 7.1 及加州公共卫生部标准01350

Guarantee high quality office furniture and meet the International chemical emissions standards: BIFMA x 7.1 and California Department of Public Health Standard Practice 01350

#### 超低VOC及低甲醛释放量 Ultra low VOC and formaldehyde emission





极致呵护 保障健康 The ultimate care to protect your good health

### Environmentally Friendly



为您缔造健康办公环境

#### Lamex is Your Trusted and Quality Partner

to Bring You a Healthy Working Environment



榮获GREENGUARD 室内空气质量金级认证

**GREENGUARD GOLD** Indoor Air Quality Certification





